



G Bar 特色飲品半價禮遇
Half-price privilege of specialty beverages at G Bar

條款及細則：

1. 此禮遇有效期由即日起至 2024 年 9 月 30 日。
2. 除非 G-Bar 另有說明，否則此禮遇不能與其他優惠、折扣或促銷活動同時使用。
3. 此禮遇只適用於 G Bar K11 MUSEA 店舖（地址：尖沙咀梳士巴利道 18 號 K11 MUSEA B2 樓 O 號舖）。
4. SUPREME 客戶必須出示 SUPREME App 內的 e-ID，方可享用此禮遇。
5. 客戶必須先選購 G Bar 餐牌上的主菜，方可以半價優惠享用 G Bar 餐牌上的飲品。
6. 此禮遇只適用於 G Bar 餐牌上提供的飲品。G Bar 對飲品的特殊要求或修改可能會收取額外費用。
7. G Bar 擁有隨時修改或終止此折扣優惠的權利，而不作另行通知。
8. 如有任何爭議，G Bar 和 SUPREME 保留最終決策權。

Terms and conditions:

1. This privilege is valid from now until 30 September 2024.
2. This privilege cannot be used with any other offers, discounts or promotions unless specifically stated by G Bar.
3. This privilege is only applicable to G Bar K11 MUSEA shop (address: Shop O, B2/F, K11 MUSEA, 18 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui).
4. SUPREME customers are required to present their e-ID on the SUPREME App to enjoy this privilege.
5. Customers must select a main course from the G Bar menu to enjoy a half-price discount on beverages listed on G Bar's menu.
6. This privilege is exclusively valid for drinks listed on G Bar's menu. Any special requests or modifications to the drinks may be subject to additional charges imposed by G Bar.
7. G Bar reserves the right to modify or terminate this promotion at any time without prior notice.
8. In case of any dispute, G Bar and SUPREME reserve the right of final decision.